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Betreft: Voedselbomen 

De Raad van Zwolle in vergadering bijeen op 9 november 2018, gehoord hebbende de 
beraadslagingen over de Begroting 2019, 

overwegende dat: 
er als gevolg van de essentaksterfte, maar ook als gevolg van de aanhoudende droogte, in 
Zwolle veel bomen zijn gekapt of op korte termijn moeten worden gekapt, 
er in de meeste gevallen nieuwe bomen worden teruggeplant, 
de herplant plaatsvindt met een grotere diversiteit van soorten bomen ten gunste van de 
biodiversiteit; 

van mening dat: 
voedselbomen (zoals noten-, bessen- of vruchtbomen) van grote waarde kunnen zijn voor de 
biodiversiteit in brede zin (deze bomen voegen veel waarde toe in de voedselketen van flora 
en fauna), 
voedselbomen bovendien extra waarde hebben voor omwonenden die kunnen genieten van 
een gezonde oogst noten, tamme kastanjes, bessen of fruit; 

roept het College op: 
daar waar mogelijk én gewenst (door gemeente en/of omwonenden) de optie van 
voedselbomen nadrukkelijk bij aanplant en herplant van bomen te overwegen en uit te 
voeren 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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